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Zápis z jednání Redakční rady Hornopočernického zpravodaje  

ze dne 25. 11. 2021 
__________________________________________________________________________________ 

 
Předsedající:  Martin Velíšek 

Přítomni:   Martin Velíšek (předseda komise), Jan Brunner, Iva Rosová, Klára 
Pazderková, Růžena Beránková, Alžběta Cibochová 

Omluvena: Lenka Bartáková (redaktorka) 

Host: Bc. Jaroslav Kočí, radní m.č. Praha 20 

Zapisovatelka:  Eva Charvátová 
 
Program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Představení nové tajemnice Redakční rady E. Charvátové 

4. Informace o schůzce předsedy RR M. Velíška a redaktorky L. Bartákové s Radou MČ 
Praha 20 ve věci řešení připomínek ke Statutu HPZ 

5. Připravované číslo HPZ 
1. posouzení naplňování Statutu HPZ (celý Statut HPZ) 
2. podněty redaktora HPZ (čl. 3, odst. 7 Statutu HPZ) 
3. podněty redaktora HPZ (čl. 4, odst. 4 Statutu HPZ) 
4. podněty a připomínky k sazbě 

6. Závěr 

 
Průběh jednání: 

• Předseda RR zahájil jednání v 8:00 hod. 

• RR jednomyslně schválila navržený program. 

• Předseda RR představil pí. Evu Charvátovou, která byla Radou m.č. Praha 20 od 5. 11. 2021 
jmenována tajemnicí RR HPZ.  

• Předseda RR znovu otevřel otázku pořizování audio záznamu z jednání RR s tím, že zápis 
v psané podobě by se vyhotovoval stručně a heslovitě. K této věci proběhla diskuze členů 
RR, z které vyplynulo, že jsou při jednáních často řešena témata, která není vždy vhodné 
zveřejňovat.  

P. Velíšek oznámil rezignaci na předsedu RR a na člena komise kultury od 1. 12. 2021. Jelikož 
se zúčastnil na RR naposledy, nepovažuje za vhodné se v této věci dále angažovat a debatu 
dále rozvíjet. Doporučil RR, aby se o tom, zda jednání zaznamenávat nebo ne, ponechalo 
do doby, kdy bude zvolen nový předseda.  

• Byla diskutována věc sdíleného kalendáře kulturních akcí. Členové se shodli, že sdílený 
kalendář kulturních akcí patří do gesce komise kultury, která by měla spolu s příslušným 
radním m.č. tuto věc řešit.   
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• P. Brunner navrhl, aby se RR dohodla na pravidlech jak se budou v době předvolební 
kampaně ve zpravodaji umísťovat písemné příspěvky stran a aby tato pravidla byla 
předložena RMČ k připomínkám a k vyjádření. Doporučil, aby si každý člen na příští jednání 
připravil, jak by měly příspěvky, které budou součástí předvolební kampaně vypadat. 
Předseda RR vyjádřil názor, že tento návrh je smysluplný, že je vhodné se sejít a napsat, jak 
RR rozhodne o nakládání s těmito příspěvky.  

• RR diskutovala o podnětu podaného pí. Polydorovou na spolek Oživení. Dle názoru RR 
nebylo nic porušeno a kompetenci a rozhodovací právo má mít RR a ne politici. Z toho 
důvodu je vhodné, aby RMČ tuto pravomoc redakční radě stanovila ve Statutu HPZ.  

• Předseda RR informoval, že po dohodě s grafikem byly v prosincovém zpravodaji  
provedeny některé grafické úpravy, vypuštěno logo a byl zvětšen znak m.č. Praha 20. Byly 
předloženy 4 varianty titulní strany zpravodaje. Přítomní členové RR vybrali 3. variantu – 
rozsvícený vánoční stromeček s lucernou. 

Členové RR měli připomínky k předloženému náhledu prosincového HPZ, a to jak věcné tak 
ke grafické úpravě. Předseda RR zajistí, aby tyto připomínky a návrhy byly ve zpravodaji 
provedeny.  

V souvislosti s připomínkami členů RR, že některé fotky mají různou velikost a přesahují 
přes okraje níže uvedeného textu bylo předsedou RR sděleno vyjádření grafika, že je 
autorem návrhu, který vysoutěžil a že tuto formu musí zachovat. V souvislosti s tím 
p. Brunner požádal pí. Beránkovou, aby tento návrh grafika na příští jednání RR přinesla 
k nahlédnutí.   

RR jednomyslně odhlasovala vypuštění všech vánočních přání zastupitelů MČ 
z prosincového zpravodaje. RR doporučila, aby redaktorka HPZ vytvořila jednotné přání za 
všechny zastupitele. Ke zveřejňování fotek se RR již v minulosti dohodla tak, že fotky se 
budou uveřejňovat pouze, když budou mít přímou návaznost na text nebo v případě, že by 
byl text bez této fotky nesmyslný.  

Po této diskuzi členové RR jednohlasně přijali stanovisko, že: 
- ze zpravodaje budou vyřazena všechna vánočních, velikonočních, novoročních přání 

a průvodní fotografie zastupitelů,  
- nebudou uveřejněny fotografie, které nejsou nutné k pochopení textu. 

 K tomu předseda RR doplnil, že zavolá redaktorce pí. Bartákové a požádá ji, aby informovala 
všechny zastupitele, kterým byly fotky a přání vyřazeny a zeptala se jich, jestli chtějí změnit 
nebo doplnit text. P. Brunner doplnil, aby pí. Bartáková ještě sdělila zastupitelům, že RR se 
vrátila ke svému usnesení z března 2021, na které zastupitelé nereagovali, a proto RR byla 
ve smyslu tohoto usnesení nucena vánoční přání vyřadit. Pí. Cibochová doplnila, že 
o přijatém usnesení RR HPZ k publikovaným příspěvkům zastupitelů informovala i na 
zasedání ZMČ a tuto informaci zaslala vedení e-mailem. 

• Pí. Beránková, ředitelka Chvalského zámku upozornila, že ve zpravodaji není dostatečně 
jasná informace, kde se bude od 1. 1. 2022 přijímat inzerce. CHVZ má tuto agendu zajišťovat 
do 31. 12. 2021.  

• P. Brunner poděkoval předsedovi RR p. Velíškovi za práci v RR. 

• Předseda RR ukončil jednání RR v 10:15 hod. 
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Předběžný termín příštího jednání Redakční rady bude 21. 12. 2021, upřesněn bude 15. 12. 
2021. Jednání se bude konat v Kulturně komunitním centru (knihovna) Náchodská č.p. 754. 
 
 
 
 
V Praze dne 30. listopadu 2021 
 
 
Zapsala:  Eva Charvátová 
Schválili: Martin Velíšek, Jan Brunner 
    
 
 


